

企業贊助/捐款表格

本機構 _____ (企業名稱)

有意贊助/捐款支持以下的活動 (請在合適空格內劃"✓"號)

☐ 社區跑 (_____ 月份) ☐ 膳動星期三 (_____ 月份) ☐ 其他社區活動 _____

請選擇贊助以下方式

類別	贊助項目內容	捐款費用 (HK\$)
☐ 活動贊助	1. 贊助商 LOGO 顯示在贊助的活動宣傳品及卡路里支票上 2. 預留參與名額 (名額有待確認) 3. 贊助的社區活動所消耗的卡路里數值將會雙倍計算捐贈 4. 贊助商拍照道具設計和製作 x 2 5. 活動當天 MC 提及和鳴謝贊助商 6. 向參加者派發贊助禮品/紀念品/宣傳品 (如有) 7. 獲「商界展關懷」提名資格 及 其他宣傳機會	HK\$20,000.
☐ 支持機構	1. 支持機構 LOGO 顯示在活動宣傳品及卡路里支票上 2. 預留參與名額 3. 活動當天 MC 提及和鳴謝支持機構	HK\$150. (每人) 最少 10 人; 最多 50 人
☐ 一次性捐贈		捐贈金額 : HK\$

備註:

*捐款港幣 100 元或以上可獲發退稅收據 (IR 檔案編號 #91/16667)。



商界展關懷
caring company 2019/20
Awarded by The Hong Kong Council of Social Service
香港社會服務聯會頒發

「商界展關懷」計劃

膳動衡基金自推行「商界展關懷」計劃以來，與多間私營機構建立伙伴關係，每年亦提名不同商界伙伴參與「商界展關懷」計劃，以公開表揚其實踐良好企業公民的精神。

我們歡迎商界以多元化合作方法支持膳動衡的服務，包括：

- 贊助社區卡路里捐贈 / 食物捐贈活動 (
- 參與社區 / 義工活動
- 贊助 / 捐贈物品
- 選用機構的社會企業服務 (如:企業培訓及健康計劃、品牌推廣及活動策劃)

=====

贊助/捐款機構名稱：	
聯絡人：	
聯絡電話：	
電郵地址：	

簽署及機構印鑑：

CORPORATE SPONSORSHIP / DONATION FORM

We _____ (Organization Name)

Would like to sponsorship / make a donation to support the below activity

(Please mark "✓" in the appropriate box)

- ☐ Community Run (Month : _____) ☐ FOODSPORT Wednesday (Month : _____)
☐ Other Community Activity _____

Please select the following sponsorship category

Category	Sponsorship Items	Donation Fee (HK\$)
☐ Event Sponsorship	1. Sponsors' LOGO showing at all sponsored event's promotion materials and calorie cheque 2. Reserve quotas for participation (Quotas TBC) 3. Credit sponsor for doubling calories for donation 4. Design and production of photo props for Sponsor x 2 5. MC credit and thank you for sponsor on event day 6. Distribution of sponsorship gifts / souvenirs / promotion materials to participants (if any) 7. Nomination for "Caring Company Scheme" and other publicity opportunities	HK\$20,000.
☐ Supporting Organization	1. Supporting Organization LOGO showing at all supported event's promotion materials and calorie cheque 2. Reserve quotas for participation (Quotas TBC) 3. MC credit and thank you for sponsor on event day	HK\$150. (Per Person) *Min.10pax; Max:50pax
☐ One-off donation		Donation Amount : HK\$

Remarks :

*Tax deductible receipts (IR File No 91/16667) are available upon request for donations over HK\$100

 商界展關懷 caringcompany 2019/20 Awarded by The Hong Kong Council of Social Service 香港社會服務聯會頒發	「Caring Company」Scheme FOODSPORT FOUNDATION has been associating with business organizations since the establishment of the Caring Company Scheme, nominating our corporate partner to join the Scheme in recognition of commitment in good corporate citizenship. FOODSPORT welcomes diverse cooperation to support our services, includes: • Sponsoring community calorie donation / food donation activities • Participating in community / volunteer activities • Goods Sponsorship / Donation • To purchase the services provided FOODSPORT (Social Enterprise) (e.g., Corporate Training and Wellness programs, Marketing and Event Planning & Management)
--	--

Organization Name :	
Contact Person :	
Contact Number :	
Email Address :	

Sign & Company Chop

捐款方式

銀行入賬	劃線支票
您可透過銀行櫃位/自動櫃員機/網上理財捐款直接存入本會賬戶。請將填妥的捐款表格連同正本入數紙/轉帳紀錄郵寄交回本會(請註明「企業贊助/捐款」)。 銀行名稱：中國銀行(香港)有限公司 銀行戶口號碼：012-582-2-001128-2 銀行戶口名稱：膳動衡基金有限公司	請將劃線支票抬頭為「膳動衡基金有限公司」，並將支票寄回本會以下註冊地址。信封面請註明「企業贊助/捐款」。 香港九龍官塘鴻圖道 21 號訊科中心 20 樓 A 室

Payment Methods

Bank Transfer	A Cheque
You can directly deposit your donation into our account through a bank counter/automated teller machine/online banking. Please return the completed donation form together with the original printed deposit slip/transfer record by post. Bank Name : Bank of China (Hong Kong) Limited Bank Account Number : 012-582-2-001128-2 Bank Account Name : Foodsport Foundation Limited	Please send cheques payable to “FOODSPORT FOUNDATION LIMITED”, and post it (to the following registered address: Workshop A, 20/F, Infotech Centre, 21 Hung To Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong